
 

 

Referat af bestyrelsesmøde d. 13/2-24 i klubhuset, Sundkrogskaj. 

 
Til stede: Dorte Kjerulf (DK), Jonas Thing (JT), Hans Borgstrøm (HB), Sten Emborg 
(SE), Asbjørn Jørgensen (AJ) og Henrik Sengeløv (HS), formand, referent. 

Afbud: Emilie Dresler (ED), Iben Augustesen (IA), Tony Jørgensen (TJ), Morten 
Petersen (MP) og Daniel Bred (DB) 
 

1. Broprojektet, status (HB) 
o Projektet er udvidet til at indbefatte montering af redningstiger, de 

monteres i uge 8-9. Der anskaffes plasticrør til de agterpæle der 
mangler. I alt har vi tilkøbt extraydelser for 145 tkr. Projektet med 
udgifter fremlægges på GF 2024.  

2. Klubhus, kontrakt  
o Allonge til kontrakt underskrives 

3. Kontrakter på vand fra By&Havn 
o Afventer fremsendelse af det lovede, skulle komme i uge 8. 

4. Ny Havnefoged 

o Vi hilste på Søren Oster og bød ham velkommen. Søren er i ”oplæring” 
hos Carsten. 

5. Planlægning af GF 2024 
o  1. indkaldelse sendes ud iht vores vedtægter (AJ) 
o Vi er i gang med at hverve nye bestyrelsesmedlemmer, HS annoncerer 

efter formand i Gnisten. 
6. Økonomi 

o Foreløbige økonomital blev gennemgået uden bemærkninger. Budget 
fremlægges på næste møde. 

7. Action points 

o Listen er opdateret (vedlagt) 
8. Parkering 

o Afventer detaljer om betalingsparkering ved klubhuset. 
o Parkering ved havnen blev diskuteret. Vi har i mange år haft gode gratis 

parkeringsmuligheder lige op til vores broer. Nu kommer Nordhavn 

nærmere, med dyre boliger og parkeringspladser. Vi ser det derfor som 
en uafvendelig konsekvens af det område vi har bådpladser i, og SE vil 

forfatte et indlæg om dette til Gnisten. 
9. Evt. 

o Jonas foreslog at husudvalget kunne rette henvendelse om rengøringens 

kvalitet til rengøringsselskabet gennem Jonas og Havnefoged. Dette blev 
vedtaget.  

Næste møde: 

 

Tirsdag d. 20/3-24 kl 17:30 i klubhuset. 

Dorte sørger for traktement. 
 

København, 15/2-24 
 

Henrik Sengeløv 
Formand, referent 



 

 

  

Aktion Ansvarlig Ikke 
startet 

Igangværende Fuldført 

Sikker havn – renovering af vores 
redningsudstyr, jvnfør rapporten 
– samarbejde med Havnefogeden 

Sten  X  

Frivillighedsaften – et årligt 
arrangement –På stand by, 
introaften prioriteres. 

Iben  X   

Introarrangement til nye 
medlemmer – repræsentanter fra 
udvalgene – Bestyrelsen – skal 
afholdes til foråret engang. Jonas 
tager kontakt til Iben 

Iben/Jonas  X  

Trygfondens stiger sættes op i 
løbet af de næste uger. 

Asbjørn  X  

Budget til udskiftning af hegn på 
landpladsen 

Asbjørn/Sten  X  

      

Lille mastekran, stor lus I wiren.  Asbjørn/Dorthe  X  

Ny dialog med Jacob Jensen Asbjørn og 
Dorthe 

 X  

Forsikring Codan indberetning af 
antal af både 

Asbjørn og Sten  x  

Kontrakt klubhus med Kastbjerg 
 

Henrik/ Dorthe  x  

Kontrakter vand/land By&Havn 
 

Henrik/Sten/Hans  x  

Forskønnelsesprojekt/By&Havn 
 

Henrik  x  

Nye Parkeringsaftaler 
 

Henrik  x  

Projektbåde på landplads Dorthe/Asbjørn  x  

“PIXI”-instrukser med CC Tony  x  

Tilskud Københavns Kommune Asbjørn x   

     



 

 

  


